
Per a l’ampliació de carrils
s’ha aprofitat en la major
part del recorregut el traçat
de la C-35 ja existent. Al
llarg del tram s’han cons-
truït sis passos superiors i
set d’inferiors, així com la
situació de set enllaços
que faciliten la connectivi-
tat local. El desdoblament
d’aquest tram s’emmarca
en les obres que es porten a
terme al llarg de l’eix de
Maçanet de la Selva a Plat-
ja d’Aro. El motiu pel qual
s’ha desdoblat aquest tram
intermedi de l’eix es deu al
fet de donar continuïtat als
trams que ja disposen de
quatre carrils en els ex-
trems: de l’AP-7 a Vidre-
res i de l’enllaç de l’Alou a
Platja d’Aro. En aquest úl-
tim tram, el 2006 es va re-
gistrar una intensitat mit-
jana de trànsit de 18.500
vehicles diaris, amb pun-
tes de 27.000 a l’estiu, se-
gons el departament.

El president Montilla va
qualificar el tram desdo-
blat com «una peça més»
d’un projecte més ampli
per Catalunya com és la
creació d’una «veritable
xarxa de comunicacions»
que pugui vertebrar el ter-
ritori català al mateix
temps que sigui «funcio-
nal» i «eficient». Per la se-
va banda, el conseller Na-
dal va remarcar el compli-
ment del govern en la data

de posada en servei, per
Sant Joan, i va qualificar la
inversió feta com «la més
potent en accessos a la
Costa Brava en els últims
trenta anys, com a mí-
nim». I ho serà més, va
afegir, «quan es desdobli
el tram de Platja d’Aro a
Palamós». Aquest tram, el
més immediat que s’ex-
ecutarà dels que confor-
men l’anella de les Gavar-
res, es preveu que s’adju-
diqui aquest estiu per 102
milions d’euros. L’acte
d’inauguració del servei es
va fer a l’altura de l’enllaç
amb Sant Llorenç, a Lla-
gostera, on l’alcalde, Fer-
mí Santamaria, va agrair la
paciència dels afectats du-
rant les obres, i va aprofi-
tar per demanar al presi-
dent Montilla una solució
en matèria de sanitat al
municipi. A l’acte hi van
assistir alcaldes de la zona,
així com el delegat del go-
vern, el secretari de mobi-
litat, directius del departa-
ment i de l’empresa cons-
tructora, polítics i veïns.

D’altra banda, el grup
municipal d’ICV-EUiA a
Llagostera presentarà una
moció en el ple vinent en
què detalla diverses mesu-
res a seguir amb relació a
l’acabament del desdobla-
ment, tant per part de
l’Ajuntament com de Car-
reteres.

En servei els quatre carrils
entre Vidreres i Llagostera

Montilla i Nadal inauguren l’obra, que costa 63 milions

Imatge del moment de l’obertura, ahir, de la C-35 al terme de Llagostera.  / M. LLADÓ

● El president de la Generalitat, José
Montilla, i el conseller de Política Territo-
rial i Obres Públiques, Joaquim Nadal,
acompanyats d’alcaldes de la zona, van

MONTSE BARRERA / Llagostera posar en servei ahir al matí els quatre car-
rils de la carretera C-35, entre Vidreres i
Llagostera, que ha suposat una inversió de
63 milions d’euros. El tram inaugurat té
una longitud de 15,3 quilòmetres.
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EDICTE
La Junta de Govern Local, en sessió
de data 30 d’ abril de 2008, va acordar
aprovar inicialment el projecte Pla par-
cial sector Balitrà Est, promogut per
l’Ajuntament de Calonge i redactat i
subscrit per Josep Pinós i Alsedà
(amb número de registre d’entrada
2789, de data 25 d’abril de 2008).

De conformitat amb l’article 83.4 del
Decret legislatiu 1/2005, de 26 de ju-
liol, pel qual s’aprova el Text refós de
la Llei d’urbanisme, i l’article 23.b del
Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel
qual s’aprova el Reglament de la Llei
d’urbanisme, aquest acord se sotmet
a informació pública mitjançant anunci
en el Butlletí Oficial de la Província,
en un dels diaris de més divulgació de
la província i al tauler d’anuncis de la
corporació, pel termini d’un mes
comptat des de l’endemà de l’última
d’aquestes publicacions, a fi que qual-
sevol persona pugui examinar-lo i for-
mular-hi les al·legacions que consideri
oportunes.

L’expedient es podrà consultar a l’àrea
d’Urbanisme de l’Ajuntament de Ca-
longe (plaça de la Concòrdia, núm. 7)
durant l’horari d’atenció al públic
(d’11.00 a 14.00 h).

L’alcalde,
Jordi Soler i Casals
Calonge, 9 de maig de 2008 
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93 414 70 01

● El centre cívic de Sant
Narcís de Girona es con-
vertirà en un punt d’infor-
mació permanent mentre
durin les obres del TAV a
la ciutat. Així es va com-
prometre l’alcaldessa de
Girona, Anna Pagans, amb
els veïns del barri que ha-
vien demanat tenir infor-
mació puntual i constant
de les incidències i l’evo-
lució de les obres en
aquesta zona de la ciutat,
on primer afectaran les
obres de construcció del
túnel subterrani del TAV.

La regidora del barri, Pi-
lar Prats, va explicar que
des de l’Ajuntament facili-
tarà tots els plànols del tra-
çat del TAV perquè els
veïns puguin consultar-
los. «Es tracta d’anar in-
formant del dia a dia de les
obres i que els veïns cone-
guin les incidències de
trànsit», afegia Prats. A
petició dels veïns, l’alcal-
dessa Pagans es va com-
prometre a fer una trobada
trimestral per explicar als
veïns l’evolució de les

obres o a convocar-los da-
vant qualsevol novetat o
incidència imminent.

El president de l’asso-
ciació de veïns de Sant
Narcís, Martí Carreras,
considera que els compro-
misos són «el pas mínim»
per tenir la informació i
fer-la arribar als residents
del barri. L’associació, a
més, va demanar als repre-
sentants municipals la
possibilitat d’editar butlle-
tins informatius sobre el
desenvolupament de les
obres del TAV, la possibi-
litat de fer un programa de
televisió o que una perso-
na estigués permanent-
ment al centre cívic per in-
formar.

Reforma del teatre
Un altre dels compromi-
sos que l’alcaldessa Pa-
gans va adquirir amb els
veïns de Sant Narcís és
que a abans d’acabar el
2008 ja es tingui fet el pro-
jecte de rehabilitació del
teatre del centre cívic de
Sant Narcís. L’objectiu
que s’ha marcat el consis-

tori és que les obres s’ini-
ciïn abans d’acabar el
mandat, tal com reflecteix
el pla de mandat que van
subscriure els tres grups
que formen l’equip de go-
vern.

Carreras assegura que
estan «contentíssims»
amb la notícia, tenint en
compte que la reforma
d’aquest teatre és una
reivindicació històrica
dels veïns de Sant Narcís.
L’associació demana a
l’Ajuntament que l’actua-
ció en el teatre «no sigui
només un rentat de cara,
sinó un reforma en tota re-
gla, encara que suposi tan-
car la sala per fer-ho bé».
Prats considera que per les
característiques i l’ús que
es fa del teatre, caldrà que
el projecte de reforma
mantingui la platea «com a
espai polivalent» per a to-
tes les activitats que s’hi
fan i es resolguin proble-
mes de goteres o dèficits
als vestuaris. L’associació
va informar els veïns
d’aquests acords a la ses-
sió que va fer dimecres.

El centre cívic de Sant Narcís serà
un punt d’informació permanent

sobre les obres del TAV a Girona
DANI VILÀ / Girona

LA VISITA DEL PRESIDENT MONTILLA


